
 
BRM.0012.4.1.2019           

           

Protokół nr 4/2019 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 21 stycznia 2019 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 10.00 – 10.15. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Maria Stępniowska   –  Przewodnicząca Komisji 

2. Patryk Kaźmierczak  –  Członek Komisji 

3. Grzegorz Piński   –  Członek Komisji 

4. Tomasz Marcinkowski    –  Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak - Skarbnik Miasta. 

2. Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia. 

3. Urszula Marczewska - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i 

Rolnictwa. 

 

 Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzyła  Pani Maria Stępniowska - Przewodnicząca Komisji, która 

zgodnie z listą obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 3 z posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 3 z posiedzenia Komisji. 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 3 z posiedzenia Komisji ? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2019.  

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę                       

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia        

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz.Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę        

nr 1/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę                        

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z 

dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz.Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę       

nr 2/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032 . 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji celowej na dofinasowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej na terenie 

Miasta Inowrocławia oraz trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej 

rozliczania. 

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Pytania i dyskusja. 
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Patryk Kaźmierczak –  Członek Komisji: 

Czy to jest wprowadzenia dodatkowego warunku? 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  i Rolnictwa: 

Tak. Można skorzystać z dotacji, jeżeli nie korzysta się z innych źródeł dofinasowania. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Jaka to jest kwota? 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Na domki jednorodzinne do 7 tysięcy, ale do 50% dofinansowania, a dla wielorodzinnych         

20 tysięcy i tez do 50 % dofinansowania.  

 

Innych pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinasowanie ochrony środowiska i gospodarki 

wodnej na terenie Miasta Inowrocławia oraz trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji 

i sposobu jej rozliczania? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia        

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę       

nr 3/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinasowanie ochrony środowiska i gospodarki 

wodnej na terenie Miasta Inowrocławia oraz trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji      

i sposobu jej rozliczania. 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pomoc w formie gorącego posiłku dla uczestników Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Inowrocławiu.  

Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Pytania i dyskusja. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Jaka jest grupa osób kierowanych przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Mamy 40 osób w placówce, kryterium dochodowe decyduje czy jest odpłatność czy tej 

odpłatności nie ma. Myślę, że ok. 20-30% osób jest zwolnionych z odpłatności.  

Innych pytań nie było. 
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pomoc w formie gorącego posiłku dla uczestników Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Inowrocławiu ?   

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia       

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę       

nr 4/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pomoc w formie gorącego posiłku dla uczestników Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Inowrocławiu . 

 

Ad 5. Sprawy bieżące.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Wpłynęło do Komisji pismo z dnia 2 stycznia 2019 r. w sprawie tematu, który ma zostać 

przedstawiony na posiedzeniu w miesiącu lutym. Wydział poinformował, że rok obrotowy w 

ZEC nie pokrywa się z rokiem kalendarzowym i trwa od 1 maja do 30 kwietnia. W związku        

z powyższym niemożliwe jest przygotowanie na posiedzenie w lutym informacji za rok 

obrotowy 2018. Na posiedzenie Komisji w miesiącu lutym możliwe jest przygotowanie 

materiału za rok obrotowy 2017, tj. za okres od 1 maja 2017 r. do 30 kwietnia 2018 r.  

Pismo stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za tym, aby przygotowano materiału za rok obrotowy 2017, tj. za okres od 1 maja 2017 

r. do 30 kwietnia 2018 r.?   

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Maria Stępniowska 

 

 

Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


